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گـــزارش

چرا ورود آقایان
ممنوع؟!

 آقای وزیر!با ناترازی گفتن 
دهان شیرین نمی شود!

ناترازی بودجه، ناترازی نفت، ناترازی برق ناترازی... 
چند وقتی اســت كه كلمه »ناترازی« وارد ادبيات 
مديران تراز اول كشــور شده است و به هر بهانه ای 
و برای رفــع مســئوليت از خود از ايــن ناترازی 
بخت برگشــته اســتفاده می كنند! اما هيچکس از 
ناترازی زندگی مردم، درآســتانه ازهم پاشــيدگی 
خانوارهــا، از فقر و زيرخــط فقر رفتن مردم حرف 
نمی زند و از ناتــرازی واقعی در زندگی بيش از80 

ميليون ايرانی سخنی در ميان نيست.
آقايان دولت كه مســئوليت هدايت اقتصاد كشور 
را بر عهده داريد، با ناترازی گفتن دهان ها شيرين 
نمی شــود و نون و قاتق مردم آسان و ارزان بدست 
نمی آيد. تورم كمرشکن، گرانی های سرسام آور امان 
مردم نجيب ايران را بريده است! تا كی با علمَ كردن 
ناترازی می خواهيد از زيربار مســئوليت فرار كنيد، 

آيا از بازار خبر داريد؟ بعيد است بدانيد كه:
گوشت گوسفندی پاك شده 700 هزار تومان

گوشت گوساله پاك شده 600 هزار تومان
قزل آلا پاك شده 280 هزار تومان
پسته كيلويی يك ميليون تومان

گوجه فرنگی كيلويی 80 هزار تومان
مرغ كيلويی 100هزار تومان

مسکن كه اصلا نمی توان گفت...
به راستی كه آقايان »اين تذهبون« به كدام مسير 
می رويد؟ شما كه از ناترازی دم می زنيد به آمار زير 

توجه كنيد؛
افزايشحقوقكارمندانوتورم

سال 97 حقوق 10٪ تورم ٪31
سال 98 حقوق 20٪ تورم ٪41
سال 99 حقوق 15٪ تورم ٪48

سال 1400 حقوق 20٪ تورم ٪45
سال 1401 حقوق 20٪ تورم ٪46
سال 1402 حقوق 20٪ تورم ٪45

سال 1403 حقوق 18٪ تورم 35٪ )پيش بينی(
اگر ســال 96 حقوق و تــورم را 100 واحد در نظر 
بگيريم، ســال 1403حقوق به 309 واحد و تورم 
1132 واحد می رســد، يعنی حقــوق حدود يك 

چهارم شده است!
ســوال اينجاســت كه اين خلق و چــاپ پولی كه 
موجب اختلاف تورم و دســتمزد شده اگر به جيب 

كارگر و كارمند نرفته، اكنون در جيب كيست؟

نکتهسنج!
سالهاست كه يك و نيم واگن ابتدايی و انتهايی هر قطار مترو به بانوان اختصاص 
دارد تا بانوان بتوانند بدون دغدغه مسيرشان را به دور از حضور آقايان طی كنند؛ 
امــا در اين ميان برخی آقايان با ناديــده گرفتن اين حق، موجب بروز نارضايتی 
بانوان شــده اند، بگونه ای كه طبق اعلام متروی تهران حجم بالايی از تماس های 
مردمی در مورد مترو به ســامانه نظارتی، انتقاد از ورود آقايان بوده است و حالا 
هم مدتی اســت كه طرح ممنوعيت ورود آقايان به واگن بانوان در ايستگاه های 

شلوغ، اجرا می شود.
به گزارش ايسنا، مدتهاست كه متروی تهران واگن های اول و آخر هر قطار را به 
بانوان اختصاص داده و با نصب علائم و برچســب های مختلف ديواری و زمينی، 
سعی كرده تا اختصاصی بودن اين واگن ها را به مسافران يادآوری كند؛ اما در اين 
ميان برخی آقايان بنا به هر دليلی از جمله ناآگاهی و يا ســرعت در سوار شدن 
به قطار، حريم اختصاصی بانوان در واگن های مخصوص را با حضورشــان رعايت 
نکرده و موجب بروز انتقادات و اعتراضاتی از ســوی بانوان شده اند، بگونه ای كه 
ســوده نجفی عضو هيات رئيسه شورای شهر در صحن علنی شورای شهر به اين 
موضوع متذكر شده و گفته بود: بانوان اعلام كردند كه آنقدر آقا در واگن است كه 
نمی توانند وارد شوند و وقتی به مسئولان سکو اعتراض شده است آنها می گويند 
كه نمی توانيم تذكر بدهيم و نمی توانيم آنها را بيرون كنيم، اين درحالی اســت 
كه در كشــورهای پيشرفته و نه اســلامی واگن ويژه بانوان وجود دارد و آيا اين 

خواسته ناچيزی است و چند بار بايد آن را تذكر بدهيم تا درست شود؟
همچنين  مهدی اقراريان عضو كميســيون حقوقی شــورای شهر تهران نيز در 
اين باره تذكری در صحن شورای شهر داده و اظهار می كند: يك خلائی در عدم 
كنتــرل اين موضوع وجود دارد، به گونه ای كه من خودم شــخصا وقتی با مترو 
تردد می كنم بارها در مواجهه با اين موضوع به ســراغ پليس مســتقر روی سکو 
رفته ام و آنها گفته اند كه به ما مربوط نمی شــود و وقتی كه به مسئول ايستگاه 

گفته ام هم او پاسخ داده كه من يك نفر هستم و گوش نمی كنند.
وی با بيان اين كه وقتی می گوييم شــهرداری و شــورا انقلابی است و يا صحبت 
از كار جهادی می كنيم، توقع اين است كه موضوع حل شود، می گويد: اگر قرار 
اســت كسی در آنجا بايســتد، برود بايســتد. در حالی كه در برخی از واگن های 
بانوان در كشورهای ديگر فضای پوشيده وجود دارد و ما خودمان را جای مادری 
بگذاريم كه بچه اش نياز به شير يا تعويض پوشاك دارد و كرامت انسانی رعايت 
نمی شود. بايد كار ويژه ای در اين خصوص انجام گيرد و گزارش آن را به شورای 
شــهر ارائه بدهند. اين تذكرات در حالی عنوان شده بود كه بر اساس اعلام مدير 
عامل شركت بهره برداری متروی تهران 40 درصد تماس های مردمی با مترو در 
حوزه درخواســت ها و انتقادات، در مورد ورود آقايان به واگن بانوان اســت و اين 

درخواست در رتبه اول فراوانی شکايات مردمی قرار دارد.
شركت بهره برداری متروی تهران مدتی سعی كرد با جوش دادن درهای آهنين 
و يا طراحی درهای جداگانه شيشــه ای بــزرگ، فضای واگن بانوان را اختصاصی 
نگه دارد؛ اما آنطور كه بايد نتيجه ای حاصل نشد و بر همين اساس با ورود يگان 
حفاظت مترو، طرح ممنوعيت ورود آقايان به واگن بانوان را به شــکلی جديد در 
ايستگاه های منتخب و شلوغ اجرايی كرده است. اجرای اين طرح موجب رضايت 
مترو سواران شده، بگونه ای كه در مصاحبه با مسافران زن مترو آنها با استقبال از 
اجرای اين طرح، خواســتار تداوم اجرا شدند و در اين ميان هم تعدادی از بانوان 
نيز نظر متفاوت داشــته و ضمن ابراز نگرانی از معيشــت دستفروشان نسبت به 

حضور آقايان در واگن های بانوان بی تفاوت بودند.
يك دختر دانشــجو با اشاره به اينکه از هفت واگن مترو، تنها دو واگن مخصوص 
بانوان اســت و پنج واگن برای تردد آقايان آزاد اســت، می گويد: اينکه برخی از 

آقايان باز هم وارد واگن بانوان می شــوند برای من تعجب دارد چراكه پنج واگن 
ديگر برای آقايان است هرچند كه ممکن است برخی از آقايان به اشتباه يا برای 
ســرعت در سوار شدن به واگن بانوان بيايند؛ اما در حالت عادی، اين سوار شدن 
سوال برانگيز اســت. وی ادامه می دهد: بسياری از خانم ها مايل نيستند در يك 
فضای شــلوغ و محدود واگن، در نزديکی مردی غريبه باشند و نيامدن به واگن 

مخصوص بانوان به نوعی احترام گذاشتن به حريم آنهاست.
يکی از بانوان ديگر نيز با اشاره به اينکه وقتی آقايان وارد واگن می شوند، معذب 
می شــويم، می گويد: شايد بخواهيم داخل واگن روسری يا لباس مان را درست 
و مرتب كنيم؛ اما خب با حضور آقايان نمی شــود و در مورد دستفروشــان مرد 
ماشاءالله كه واگن بانوان به نام آنها سند خورده و كلا بايد يك گوشه خودمان را 
جمع كنيم كه به آنها نخوريم. به گفته وی، دستفروشان يکی دو نفر كه نيستند، 
روز به روز هم تعدادشان افزايش می يابد؛ اما يکی از چالش های اصلی اين است 
كه عمدتا آقايانی هستند كه در ايستگاه های خلوت روی صندلی می نشينند و تا 
رسيدن به مقصد هم از جايشــان بلند نمی شوند و بانوان در واگن بانوان باز هم 
بايد بايستند چراكه آقايی روی صندلی نشسته است. البته در اين ميان تعدادی 
از بانوان نيز نســبت به اين موضوع بی تفاوت بودنــد و می گفتند كه آقايان نيز 

مانند ساير مسافران هستند و می توانند وارد واگن ها شوند.
طرح ممنوعيت وورد آقايان به واگن مخصوص بانوان در مدت زمان اجرايی شدن 
موجب رضايت بانوان مترو ســوار شــده كه در مورد جزئيات آن با دستيار ويژه 

شهردار تهران به گفت وگو نشسته و ابعاد مختلف آن را بررسی كرديم.
داوود گودرزی دستيار ويژه شهردار تهران در خصوص ورود آقايان به واگن بانوان 
و راهکارهای شهرداری تهران در اين موضوع، اظهار می كند: در ابتدا و انتهای هر 

قطار، واگن های دارای برچسب اختصاصی واگن بانوان است. اين واگن های ويژه 
از سال ها قبل با هدف سفر راحت تر مسافران و رعايت حقوق بانوان در استفاده از 
امکانات شهری لحاظ شده است. وی با بيان اينکه عدم رعايت اين حريم توسط 
برخی آقايان، اعتراض بســياری از بانوان را به دنبال داشته است، می افزايد: اين 
انتظار از مديريت مترو وجود داشت كه حفظ حريم واگن ويژه بانوان كه در بيش 
از 30 كشــور دنيا نيز مشــابه آن وجود دارد را با جديت دنبال كند. از همين رو 
در چند ماه اخير يگان حفاظت مترو را در سکوها مستقر كرديم تا به اجرای اين 

رفتار قانونی در واگن ها كمك كنيم.
دســتيار ويژه شــهردار تهران با بيان اينکه در ابتدا و انتهای هر سکوی ايستگاه، 
يکــی از اعضای اين يگان حضور دارند، می گويد: در حال حاضر اين طرح در 60 
ايســتگاه پرتردد مترو درحال انجام است و اكثر مسافران مترو نيز از اجرای اين 
طرح حمايت كرده و هم در پيام ها و هم در مواردی حضوری با پليس و همکاران 
ما در مترو از حركت سيســتم به ســمت يك نظم، تشکر می كنند ؛ البته يگان 
حفاظت مترو و انتظامات مترو از گذشــته وجود داشتند و انجام وظايف مختلفی 
برعهده آنهاست. گودرزی تصريح می كند: بخش عمده ورود آقايان به واگن ويژه 

بانوان به واسطه غفلت و عجله برای ورود به قطار است.
دســتيار ويژه شــهردار تهران ادامه می دهد: ما در صــورت تأمين نيرو به دنبال 
توســعه اين طرح در تمام ايستگاه ها هستيم؛ ولی درعين حال معتقديم كه اكثر 
مردم تهران قانون مدار هستند و در صورت فرهنگ سازی اين امر در چند ايستگاه 
و شنيدن تذكرات، اين موضوع خودبه خود در ساير ايستگاه ها نيز رعايت می شود.

وی در خصوص دست فروشی در مترو نيز می گويد: برای اينکه معيشت اين افراد 
آسيب نبيند برنامه ما مشــخص كردن مکان هايی برای دست فروشان در داخل 

و خارج از ايستگاه هاست تا فروشندگان سيار و دست فروشان ساماندهی شوند.
بــه گفته گودرزی، پس از تشــخيص هويــت با كمك وزارت اقتصــاد و درگاه 
ملــی مجوزها، قصد داريم تا به درســتی مشــخص كنيم كه اين افراد شــغل 
اصلی شــان همين اســت و شــغل دومی ندارند يا خدايی ناكرده توســط افراد 
يــا گروه هايی اجير نشــده اند. پس از تعييــن اين مکان ها در متــروی تهران، 
 هرگونه دست فروشــی در ســاير اماكن مترو از جمله سکوها و خصوصاً واگن ها،

ممنوع است.
وی بــا تأكيد بر اينکه همکاران ما در يگان حفاظت مترو از ورود آقايان به واگن 
بانوان تحت هر عنوانی از جمله دست فروشی و فروشندگی ممانعت خواهند كرد، 
می افزايد: ما به دنبال آن هســتيم كه در عيــن درنظر گرفتن مکان هايی برای 
فروشــندگان سيار در مترو، اجازه حضور دست فروشان در واگن ها را ندهيم تا به 
يك نظم دقيق در انضباط شهری برســيم، چرا كه در حال حاضر دست فروشی 
داخل قطار ممنوع اســت و در صورت عدم رعايت اين موضوع و تکرار آن، حتماً 

مسئله به پليس اطلاع داده می شود تا برخورد جدی تری صورت بگيرد.
دســتيار ويژه شــهردار تهران با بيان اينکه لازم اســت مردم برای رســيدن به 
اين هدف به ما كمك كنند، خاطرنشــان می كند: عــدم همکاری مردم در هر 

موضوعی، امکان اجرايی شدن هر قانونی را غيرممکن می سازد. 
گودرزی اضافه می كند: اهميت همــکاری مردم در حوزه حجاب نيز قابل توجه 
است؛ در حوزه حجاب نيز، محمل ورود ما همين موضوع اجرای قانون در جامعه 
است و همه ما موظف به رعايت اين قانون هستيم. طبق قانون حمايت از آمران 
بــه معروف و ناهيان از منکر هــم مديريت مترو و هم ســاير گروه های مردمی 
می توانند تذكر دهند؛ چراكه اين رفتار، يك رفتار غيرقانونی اســت و قرار نيست 
هركسی يك بخشــی از قانون را رعايت كند و بخشی ديگر را قبول نداشته باشد 

و آن را زير پا بگذارد.

فرهادخادمی

|          دوشنبه|27 آذر 1402|شماره 6309| 

اذان ظهر: 12:01 اذان مغرب: 17:13 اذان صبح فردا: 5:39  طلوع آفتاب فردا: 7:09

با حضور معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران صورت گرفت ...

امضای تفاهم نامه همکاری میان شرکت فولاد مبارکه و مرکز ملی علوم و فنون لیزر ایران

شرکت فولاد مبارکه و مرکز ملی علوم و فنون لیزر ایران به منظور بازسازی و 
بهسازی ماشین آلات و تجهیزات لیزری شرکت فولاد مبارکه تفاهم نامه همکاری 
رفع  جهت  علمی  مراکز  مهم  رسالت  به  توجه  با  تفاهم نامه  این  کردند.  امضا 
نیازهای علمی و فنی کوتاه مدت و بلندمدت کشور و همچنین سیاست های دولت 
در ایجاد زمینه لازم برای افزایش انگیزه جهت استفاده از تحقیقات کاربردی و 
تسهیل در جذب درآمدهای حاصل از تحقیقات از سوی مراکز علمی منعقد شد.
یادگاریان  فرزاد  و  هیئت مدیره(  عضو   و  )مدیرعامل  اسدالهی  سیف اله  آقایان 
و  از مرکز ملی علوم  نمایندگی  به  و عضو موظف هیئت مدیره(  بازرگانی  )مدیر 
فنون لیزر ایران و آقایان محمدیاسر طیب نیا )مدیر عامل و عضو هیئت مدیره( 
مبارکه  فولاد  از شرکت  نمایندگی  به  )رئیس هیئت مدیره(  و محسن صالحی نیا 

اصفهان به نمایندگی این تفاهم نامه را امضا کردند.
از  موثر  و  بهینه  استفاده  و  تعامل  همکاری،  تفاهم نامه،  این  انعقاد  از  هدف 
موجود  بومی  دانش  از  بهره گیری  راستای  در  یکدیگر  توانایی های  و  ظرفیت ها 
به کارگیری  و  طرفین  از  یک  هر  ماموریت های  و  وظایف  به  توجه  با  کشور،  در 
امکانات موجود در امور بازسازی و بهسازی ماشین آلات و تجهیزات لیزری مورد 

استفاده است.
ایجاد قطب لیزر صنعتی با هدف توسعه فناوری لیزر در کشور و آثار مهم و مثبت 
آن در صنعت فولاد، به منظور متمرکز کردن و تسهیل استفاده از لیزر در صنعت 

فولاد نیز از دیگر مفاد مهم در این تفاهم نامه است.

مردان فولاد مبارکه مؤمنانه پای کارها ایستاده اند
محمد اسلامی، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران در آیین 
این  لیزری  تجهیزات  بهسازی  و  بازسازی  زمینه  در  همکاری  تفاهم نامه  امضای 

شرکت و مرکز علوم و فنون لیزر ایران:
پول  که  هستند  افرادی  می دهد،  قرار  پیشرفت  مسیر  در  را  انسان  خودباوری 
دارند و نمادهای پیشرفت را خریداری و نصب می کنند اما باید نسبت به پایداری 
زنجیره  که  نوین  فنون  و  علوم  امروز  باشند.  داشته  توجه  نماد  این  روند خرید 
ارزش فوق العاده ای هم دارد محل رقابت است و ارزش افزوده حداکثری دارد، 

به همین دلیل امپراتوری رسانه های غربی اتهامات بی شماری به ایران می زنند.
این رسانه ها برای تحقق اهداف خود از سازمان های بین المللی استفاده می کنند 
اتمی  انرژی  در  شکل گرفته  ظرفیت های  از  یک  هیچ  که  است  حالی  در  این  و 
آشکار  و همه چیز  نیست  اتمی  انرژی  بین المللی  آژانس  از سیاست های  خارج 
قانونی دارد که بررسی کند و  ایران اختیار  اتمی  انرژی  و واضح است. سازمان 
بازرسی  یا نکند، ما  تایید کند  اتمی  انرژی  بین المللی  نمایندگان آژانس  حضور 
نداشتیم که راهش دهیم یا ندهیم و همه هجمه های رسانه ای دشمنان جوسازی 

و غوغاسالاری بوده و اصلا بازرسی به ایران نیامده است.
پایین دست  و  بالادست  در  ایران  اتمی  انرژی  سازمان  در  شده  طی  فرایند    
زنجیره، دارای ارزش بسیار اقتصادی و خوش آتیه است؛ دشمنان می خواستند 
در ایجاد تکنولوژی آب سنگین اختلال ایجاد کنند و تمام پیچ و مهره های تولید 
این فناوری را باز کنند، این در حالی است که همین تکنولوژی منجر به تولید 

 OLED خواهد شد و صنایع پیشرفته دنیا هم امروز به دنبال OLED فناوری
هستند، از همه مهم تر این که مشتقات آب سنگین بر پایه این محصول است.

 آب سنگین تولیدشده در ایران در صدر جدول کیفیت و خلوص آب سنگین 
دیگر کشورهای دنیاست، این در حالی است که کشور ایران با تحریم ، تهدید و 
عملیات تروریستی مواجه است اما به لطف الهی و اعتماد به نفس و خودباوری، 
ظرفیت متفاوت و جنگنده برای پیشرفت برنامه ها و اهداف انرژی به وجود آورده 

است.
راکتور  نتوانیم  و  باشیم  نداشته   را  معادن  فرآوری  تمیز  و  اگر قدرت تشخیص   
تامین  را  اولیه کشور  نیازهای  نمی توانیم  کنیم،  بارگذاری  را  در چرخه سوخت 
کنیم؛ همان گونه که در افق ۱۴۱۰ شرکت فولاد مبارکه اتفاقات خوبی رقم خواهد 
خورد، در افق ۱۴۲۰ سازمان انرژی اتمی، تولید ۲۰ هزار مگاوات برق هسته ای 
است. بازدهی برق هسته ای بسیار بالاست و هیچ افتی ندارد؛ فرکانسی که برق 
خارج  امکان  چراکه  دارد  زیادی  طرفداران  می دهد  قرار  شبکه  روی  هسته ای 

شدن از مدار را ندارد و در چرخه تولید بازفرآوری ایجاد می کند.
انرژی هسته ای معادل ۹۲ میلیون بشکه  برق  با تولیدات   طی ۱۰ سال گذشته 
نفت به ارزش ۷ میلیون دلار در مصرف سوخت فسیلی صرفه جویی شده است. 
دنیا درصدد تولید فولاد بدون کربن است، تعهد کربن صفر یک تعهد بسیار مهم 

است، باید به این امر پرداخته شود و باید به سمت انرژی پاک برویم.
گام  باید  و  کرده  ایجاد  اقلیمی  در تحولات  را  بیشترین چالش   انقلاب صنعتی   
بخش ها  همه  مشارکت  با  پاک  انرژی  اجرای  و  زیست محیطی  مسائل  در  مثبت 
برداریم. تولید انرژی پارک بازدهی اقتصادی بالایی دارد که این انرژی باید برای 
صنایع تبدیلی مورد استفاده قرار گیرد و صنایع کوچک مقیاس نیز باید در این 

زمینه ورود جدی داشته باشند.
خوبی  دستاوردهای  لیزر  و  دقیق  ابزار  زمینه  در  کشور  در  هسته ای  صنعت   
دارد، فولاد مبارکه تاکنون در حوزه لیزر بهره برداری خوبی را داشته و می تواند 
کشور  هسته ای  صنعت  دستاوردهای  از  استفاده  برای  صنایع  دیگر  راهگشای 
باشد. در حال حاضر استفاده از لیزر را با فناوری زیستی همراه با مشتقات آب 

سنگین برای درمان به ویژه برای بیماران سرطانی در دستور کار داریم.
روز  و هر  فعال است  اتمی  انرژی  نتیجه گرا در سازمان  تحقیقات  قطار حرکت   
دستاورد جدیدی را نشان می دهد، ما این امکان را داریم که در زمینه تصفیه 
فولاد  مردان  کنیم.  کمک  مبارکه  فولاد  به  سرد  پلاسمای  از  استفاده  با  پساب 
زمینه  این  در  یابند؛  دست  نتیجه  به  تا  ایستاده اند  کارها  پای  مومنانه  مبارکه 
ایران  لیزر  فنون  و  علوم  مرکز  در  تفاهم نامه، همکاری ها  این  انعقاد  به  توجه  با 

ادامه دار خواهد بود و به نتایج خوبی دست خواهد یافت.

داخلی سازی قطعات و تجهیزات دستگاه جوش لیزر فیبری در فولاد مبارکه با 
تکنولوژی های روز دنیا

پروژه  از  رونمایی  آیین  در  مبارکه  فولاد  مدیرعامل  طیب نیا،  محمدیاسر 
لیزر  جوش  دستگاه  با  بومی سازی شده  فیبری  لیزر  جوش  دستگاه  جایگزینی 

گازی این شرکت:
به علت  اخیر  اتفاق مبارکی است که طی ۱۰ سال  بومی سازی در فولاد مبارکه 
طریق  از  ما  کشور  صنایع  شدند  باعث  که  تحریم هایی  و  داده  رخ  تحریم ها 
و  برداشته  خودکفایی  تحقق  راستای  در  جدیدی  گام های  معکوس  مهندسی 

محدودیت ها را پشت سر بگذارند.
قطعات و تجهیزاتی که در شرکت فولاد مبارکه نقش گلوگاهی داشتند، امروز با 
تکنولوژی های روز دنیا داخلی سازی شدند. دستگاه جوش لیزر فیبری در خط 
تولید فولاد مبارکه طی ۱۰ سال گذشته در انتظار سازندگان خارجی بود اما امروز 

به دستگاه متخصصان داخلی طراحی و ساخته شده است.
نگاه ما تا به امروز رو به گذشته و از طریق مهندسی معکوس بود اما امروز نگاه 
ما رو به آینده و نوآوری است، ما دنبال آن  هستیم که گام های جدی رو به آینده 
برداریم. امیدوارم با همت عالی که طی دهه های گذشته نشان دادیم خواستن به 

توانستن و خودکفایی مبدل می شود.

مسیر  در  خورشیدی  و  ترکیبی  سیکل  نیروگاه های  احداث  با  مبارکه  فولاد 
صنعت سبز و خودتامینی انرژی است

محمدیاسر طیب  نیا، مدیرعامل فولاد مبارکه در آیین امضای تفاهم نامه همکاری 
در زمینه بازسازی و بهسازی تجهیزات لیزری این شرکت و مرکز علوم و فنون 

لیزر ایران)۱(:
کنار هم قرار گرفتن ظرفیت های صنعتی می تواند موج های خوبی در کشور رقم 
فولاد  در  تجهیز  هر  بزنیم.  رقم  را  بزرگتری  کارهای  بتوانیم  امیدواریم  و  بزند 
تا  دارد.  پیشرفت کشور  برای  زیادی  ارزش  و  گلوگاهی است  نقطه  مبارکه یک 
همکاری های  و  مشارکت ها  از طریق  آهن  تن سنگ  میلیون   ۱.۲ از  بیش  امروز 
فولاد مبارکه با سازمان انرژی اتمی استخراج شده که این میزان تا سال آینده 

به ۲ میلیون تن خواهد رسید.
و  تامین  از  کاملی  زنجیره  کشور،  فولادساز  بزرگترین  به عنوان  مبارکه  فولاد 
از  گسترده ای  شبکه  دارای  و  کشور  اقتصاد  پیشران  شرکت  این  دارد.  مصرف 
مصرف کنندگان شامل هزار شرکت است. گروه فولاد مبارکه دارای ۱۱۰ شرکت 
هستند.  صنعتی  بزرگ  مجموعه  یک  آنان  از  یک  هر  که  است  زیرمجموعه 
هدف گذاری فولاد مبارکه در افق ۱۴۱۰ رسیدن به درآمد ۱۵ میلیارد دلار است. 
فولاد مبارکه درصدد تبدیل شدن به یک برند جهانی است که در این راستا به 

دنبال استفاده حداکثری از ظرفیت های موجود است.
تن  میلیون   ۱۰.۲ تولید  ظرفیت  به  تاکنون   ۱۳۷۱ سال  از  مبارکه  فولاد  گروه 
رسیده و هدف گذاری توسعه متوازن دارد. این مجموعه موفق به طراحی و تولید 
ورق های فولادی زنگ نزن شد. به واسطه محدودیت های انرژی و دیگر حوزه ها، 

فولاد مبارکه اقدام به سرمایه گذاری در تمامی حوزه ها کرد.
 F در حوزه انرژی فولاد مبارکه برای نخستین بار نیروگاه سیکل ترکیبی کلاس
را راه اندازی کرد و کلنگ نیروگاه خورشیدی ۶۰۰ مگاواتی در شرق اصفهان را به 
زمین زد. فولاد مبارکه امروز به دنبال تبدیل شدن به صنعت سبز است. صنعت 

باید در حوزه محیط زیست پیشتاز باشد و فولاد مبارکه در مسیر حفظ محیط 
از  زیست ۲.۳ میلیارد دلار سرمایه گذاری کرده است. دارا بودن زنجیره تولید 
سنگ تا رنگ، وجه تمایز و نقطه قوت فولاد مبارکه با دیگر صنایع کشور است. 

فولاد مبارکه در خلق ارزش افزوده نیز در کشور پیشتاز است. اگر فولاد مبارکه 
در سودآوری رتبه اول کشور را دارد، به دلیل دارا بودن زنجیره کاملی از تولید 

است.

افزایش سرمایه گذاری فولاد مبارکه  در شرکت های دانش بنیان به هزار میلیارد 
تومان تا پایان سال جاری

محمدیاسر طیب  نیا، مدیرعامل فولاد مبارکه در آیین امضای تفاهم نامه همکاری 
در زمینه بازسازی و بهسازی تجهیزات لیزری این شرکت و مرکز علوم و فنون 

لیزر ایران:
بر ۲۲۰  بالغ  است.  توسعه کیفی  و  ویژه  تولید محصولات  رویکرد  مبارکه  فولاد 
از  را  حمایت  بیشترین  مبارکه  فولاد  است.  شده  تعریف  شرکت  این  در  پروژه 
شرکت های دانش بنیان داشته و در این راستا سرمایه گذاری ما در این شرکت ها 

تا پایان سال به هزار میلیارد تومان خواهد رسید.
فولاد مبارکه درصدد توسعه زیست بوم نوآوری باز است و در این راستا با حمایت 
از طرح های دانشگاهی، نگاهی متحولانه در این حوزه داشته است. فولاد مبارکه 
۳۵ هزار شغل به صورت مستقیم و ۳۸۰ هزار شغل به صورت غیر مستقیم ایجاد 

کرده است.
فولاد مبارکه سعی کرده تا در حوزه مسئولیت های اجتماعی تحول ایجاد کند. 
این شرکت براساس ظرفیت های منطقه ای و با تعریف سند پیشرفت و آبادانی 
منطقه، مسئولیت های اجتماعی خود را تعریف کرده و درصدد توانمندسازی در 

مناطق محروم هستیم.
فولاد مبارکه با احداث نیروگاه های سیکل ترکیبی و خورشیدی در مسیر صنعت 

سبز و خودتامینی انرژی است.

اجرای پروژه جایگزینی دستگاه جوش لیزر فیبری در فولاد مبارکه نشان از 
خودباوری در این شرکت است

محمد اسلامی، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی در آیین رونمایی 
از پروژه جایگزینی دستگاه جوش لیزر فیبری بومی سازی شده با دستگاه جوش 

لیزر گازی فولاد مبارکه:
لیزر  جوش  دستگاه  جایگزینی  پروژه  کردند  اشاره  طیب نیا  دکتر  که  همانطور 
فیبری با یک خودباوری در شرکت فولاد مبارکه و با همت مرکز علوم و فنون 

لیزر ایران انجام شده است.
اقدامات فولاد مبارکه در ابعاد مختلف زندگی هم وطنان مان نقش دارد؛ با توجه 
به نیاز فولاد مبارکه از تکمیل ظرفیت جوش لیزری این شرکت حمایت می کنیم؛ 
امروز در ۱۵۰ مجتمع بزرگ صنعتی کشور ابزار دقیق هسته ای ایجاد کرده ایم که 

یکی از آن ها شرکت فولاد مبارکه است.
و  دانشی طراحی  کار  با روحیه جهادی،  و  بر خدا  توکل  با  اتمی  انرژی  سازمان 
تعمیر و نگهداری را انجام داده و کشور را از واردات دستگاه جوش لیزر فیبری 
بی نیاز کرده که امیدوارم در این مسیر پرافتخار با گام های مستحکم تری حرکت 

کنیم.
برای  ایران  لیزر  فنون  و  علوم  مرکز  و  اتمی  انرژی  سازمان   امروز  که  پروژه ای 
به  را  محصول  این  واردات  هزینه  کرده  اجرا  مبارکه  فولاد  شرکت  از  حمایت 

یک دهم رسانده و بسیار قابل اطمینان است.
سازمان انرژی اتمی وظیفه راهبردی و قدرت سازی برای کشور را دارد؛ دشمنان 
با اتهام پراکنی و تحریم علیه ملت ایران درصدد جلوگیری از پیشرفت این کشور 

بودند اما شکست خوردند

کاشت نهال یادبود توسط معاون رئیس جمهور در فولاد مبارکه
محمد اسلامی، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی پس از حضور در 
فولاد مبارکه و ادای احترام به مقام شامخ شهیدان در محل معراج شهدای فولاد 

مبارکه، در فضای سبز مهمانان ویژه یک نهال غرس کرد.
از  پس  کشوری  شخصیت های  و  ویژه  مهمانان  مبارکه  فولاد  افتتاح  ابتدای  از 
یادگار  رسم  به  نهال  یک  مهمانان،  ویژه  سبز  فضای  در  شرکت  این  در  حضور 

غرس می کنند.


